
 

 

Protokoll fört vid Styrelsemöte 2025-03-17 kl.19.00 Teams 

Närvarande: Örjan Eriksson, Johan Garli, Mia Strömstedt, Per-Erik Norback,  

Ulf Jernström, Annica Billberg, Gunn-Marie Solander, Jenny Lindström, Olle Gavelin, Stig-Roland 

Bohman 

Ej närvarande: Elias Westberg, Ludvig Bergström 

 

1.  Ordförande Örjan öppnande mötet 

2. Dagordningen godkändes 

3.  Föregående protokoll Årsmöte samt Konstituerande  

 Vem gör vad i styrelsen? 

Örjan= Ordförande, Kontakt mot förbundsstyrelsen, DOG gruppen, 
övergripande ansvar över distriktet. 

Ulf= Vice ordförande, säkerhetsrådgivare, RF Sisu Jämtland, DOG gruppen, 
SBF nationell säkerhetsrådgivare. 

Mia= Sekreterare, kansli, kontakt mot klubbarna, gala/konferens, 
tillståndsgivare 

 Johan= Ledamot, SGA representant i styrelsen 

 Olle= Ledamot, SGA folkrace, kontakten mot arrangörerna 

Annica= Ledamot, Uppdrag ungdom, kontakt RF Sisu Västernorrland, 
gala/konferens. 

 Gunn-Marie= Ledamot 

Per-Erik= Adjungerande kassör, hemsida, gala/konferens, idrottonline, SGA 
racing/enkel bilsport. 

Jenny= Adjungerad utbildningssamordnare, gala/konferens 

Anders= Miljösamordnare  

Elis & Ludvig= Adjungerad ungdom 

Valberedningen= Ordförande: Stig-Roland, ledamot: Kurt 

  



Funderingar ifrån diskussionsforumet från årsmötet:  

Höja tillståndsavgiften? nej, stora tävlingar har stora utgifter tycker 
medlemmarna. 

Höja 20:an till 25kr? ska 25:an gå till något speciellt? Ungdomar, utbildning, 
vi måste bestämma och skriva om den. Ett dokument tas fram till förslag vid 
nästa möte. 

I budgeten ska funktionärsutbildning ha egen post, sära på externt och 
internt. 

 Ska ungdomsprojektet ha egen budget? inte i nuläget, vi gör projekt. 

 Ska det vara 2 konferenser/år? JA! 1 vår på kusten och 1 höst i inland men, 

 endast 1 gala i samband med hösten! 

 Utbildningar i olika sportgrenar, hur funkar det? Vem betalar? 

Distriktet erbjuder olika utbildningar, utbildningar utanför distriktet står 
klubben för ifall det inte gagnar distriktet. Kanske man ska kunna äska 
pengar? Vi behöver iså fall ett dokument för detta, Styrelsen kollar på det.  

  

4.  Ekonomin är god, medlemsavgifterna ska skickas ut. 

5.  Hemsidan/Sociala medier 

 Hemsidan, vad ska ligga på hemsidan å inte?  

Mästerskapstävlingar, cuper i olika sportgrenar, arrangörer får mejla in så 
läggs de upp på nyheterfliken. Inte enskilda tävlingar. 

Kvartalsbrev, vad ska vi skicka ut här? 1 person som ansvarar för det?  

Hemsidan är ansvarig för sammanställning och utskick, det ska vara ett 
uppdelat max 2 A4 sidor med lite info/fakta om vissa saker och sen en 
text/länk till hemsidan ifall man vill veta mer. ALLA ska hjälpa till med att 
bidra till information och den ska vara hemsidan tillhanda senast den 20e 
månaden innan. Utgivning blir: Mars, juni, september, december. 
Utbildningar, konferens, gala, tävlingskalender för 1 kvartal framöver, datum 
för ex. utbildningar, möten, konferenser mm. SGA information och länk till 
hemsidan där man kan se mer information!  

 Vill man ha ut en nyhet eller något annat, så mejla hemsidan. 

Det läggs blänkare på FaceBook och Instagram, så får vi trafik till hemsidan. 



 

Medlemsutskick ska styrelsen prova på! 

 

6. Uppdrag ungdom hälsade på Young Wheels i Härnösand, de var 
intressesant och det skapade kontakter. Rally Jameel har en ny tjej som ska 
få köra och hon är ifrån distriktet, underbart att det är från mellannorrland 
igen, kontakt upprättas! 

7. Arrangörer, lugnt än så länge! 

8. Galan/Höstkonferensen: 

Konferensgruppen tar fram ett förslag till nästa möte. 

Vårkonferensen: får bli 2026! Våren ska vara runt kusten. 

9. Förbundet, representanter till årsmötet är Örjan, Ulf, Johan 

10. RF-Sisu Västernorrland skickar vi in årsmötesdokumenten samt vision 
2030. 

11. Utbildning, Tävlingsledning i Vilhelmina hade nöjda deltagare, 11st på 
lördagen och 12st på söndagen. Tekniker Sundsvall 22-23/3, dom flesta är 
nya, det saknas dom erfarna. 

 Utbildningsgruppen förbundet, Tävlingsledning C innehavare måste gå TL 
Grund i utbildningsportalen innan ett visst datum 2026 annars försvinner 
deras licens, detta är för att C-licenser inte uppdateras som B el A görs.  

12. Rapport från SGAer  

Nya SGAer? vi saknar SGAer i  Crosscart, Radiostyrt och Dragracing.  

13. Vad ger vi dom som avslutar sina uppdrag i mellannorrlands 
bilsportförbund? Ett minne som kan bestå, inte blommor! 

14.  Övriga frågor, representerar kläder, kontakta kansli! 

15. Nästa möte 14/4 det blir fasta datum, 2:a måndagen i varje månad i Teams. 

16. Ordförande avslutade mötet 

 

Örjan Eriksson    Mia Strömstedt 

Ordförande     Sekreterare 

 


